
PROTOKÓŁ III.2024 

III Sesja Rady Miasta Wojkowice 

 z dnia 03 czerwca 2024 r. 

LISTA RADNYCH OBECNYCH NA POSIEDZENIU 

lp nazwisko imie status podpis 

1 BEBEŃCA Agata obecna   

2 CHMIELEWSKA Mariola obecna   

3 GŁOGOWIEC Jakub obecny   

4 KRYSTECKI Piotr obecny   

5 MANIA Mateusz obecny   

6 MUSIAŁ Lidia obecna   

7 NIEDBAŁA Grażyna obecna   

8 NOWAK Barbara obecna   

9 OSTRĘGA Dariusz obecny   

10 PAWEŁCZYK Przemysław obecny   

11 ROGALSKA Barbara obecna   

12 SYJUT Stanisław obecny   

13 WADOWSKA Katarzyna obecna   

14 WOLNY Paweł obecny   

15 ZAWADA Zdzisława obecna   

 

obecni 15 

wszyscy 15 



procent 100,00 % 

Kworum zostało osiągnięte 

 

PORZĄDEK OBRAD 

1. Otwarcie III sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

Przewodniczący Rady Miasta Mateusz Mania dokonał otwarcia III Sesji  Rady 

Miasta Wojkowice. Na podstawie listy obecności stwierdził, że Rada jest władna 

do podejmowania uchwał. Przewodniczący przypomniał o ustawie dotyczącej 

ochrony danych osobowych , o nagrywaniu obrad sesji oraz o systemie do 

elektronicznego głosowania. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Przewodniczący poinformował o zmianie porządku obrad w zakresie punktu 5, z uwagi 

na to, że Burmistrz wykonuje ważne obowiązki służbowe i nie może uczestniczyć w 

sesji. Dlatego w tym zakresie radni otrzymali stosowne sprawozdanie, a Burmistrz 

odpowie na wszystkie pytania na kolejnej sesji. Punkt 5 posiedzenia zostaje zmieniony 

w postaci wystąpienia Przedstawiciela Rady Powiatu Będzińskiego, który jest obecny 

na sesji. 

Ze swojej strony Przewodniczący Rady Miasta przywitał Skarbnika, Radnego Rady 

Powiatu Będzińskiego, Panią Dyrektor Miejskiego Ośrodka Kultury oraz Księgową,  

Panią Dyrektor Miejskiej Biblioteki Publicznej,  Naczelników Wydziałów, Dział Prawny 

oraz wszystkich mieszkańców. 

Przystąpiono do głosowania nad zmienionym porządkiem obrad. Zmieniony porządek 

został przyjęty jednomyślnie. 

 

 
głosowanie 

Przyjęcie porządku obrad. 

jednostka Rada Miasta Wojkowice 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

 



data 03 czerwca 2024 r.   

typ głosowanie jawne 
nieimienne 

większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

 

3. Przyjęcie protokołu z posiedzenia I sesji Rady Miasta 

Wojkowice z dnia 6 maja 2024r. 

Protokół został przyjęty jednomyślnie. 

 

4. Przyjęcie protokołu z posiedzenia II sesji Rady Miasta 

Wojkowice z dnia 14 maja 2024r. 

Protokół został przyjęty. 

 

5. Wystąpienie Przedstawiciela Rady Powiatu Będzińskiego. 

Głos zabrał Radny Powiatu Będzińskiego Janusz Nawrot, który krótko zaprezentował 

swoją osobę. Następnie pogratulował wyboru radnym i życzył owocnego działania na 

rzecz miasta. Na koniec zaznaczył , że jest do dyspozycji zarówno Radnych Miasta 

Wojkowice jak i mieszkańców.Serdecznie podziękował za oddane na Niego głosy. 

Nikt z Radnych nie miał pytań. 

 

 



6. Przedstawienie stanowisk komisji Rady dotyczących 

projektów uchwał. 

Głos zabrali kolejno: 

Radna G.Niedbała  -w dniu 26 maja Komisja Budżetu opiniowała 5 projektów uchwał: 

9/2024, 10/2024, 11/2024, 12/2024, 13/2024. Wszystkie projekty uzyskały pozytywną 

opinię. 

Radna L.Musiał - w dniu 3 czerwca odbyło się posiedzenie Komisji Edukacji, Spraw 

Społecznych, Bezpieczeństwa, Sportu i Kultury, na którym opiniowano 2 projekty: 

12/2024 otrzymał negatywną opinię  natomiast projekt nr 13/2024 uzyskał pozytywną 

opinię członków komisji. 

Radny S.Syjut - na posiedzeniu Komisji Gospodarki Komunalnej w dniu 3 czerwca 

zaopiniowano pozytywnie projekt nr 13/2024 

 

7. Dyskusja uzupełniajaca nad projektami uchwał. 

Jako pierwsza głos zabrała Radna G.Niedbała.W kwestii projektu nr 12/2024 zapytała 

czy zachowanie ciągłości projektu będzie możliwe, czy pieniądze trzeba będzie zwrócić. 

Odpowiedzi na pytanie udzielił Skarbnik Miasta, który zaznaczył, że to pytanie należy 

skierować do Narodowego Centrum Kultury. 

Kolejno głos zabrał Radny J.Głogowiec. Dyskusja dotyczyła projektu nr 9/2024 w 

sprawie wynagrodzenia Burmistrza. Radny zakwestionował słuszność podwyżki 

zarzucając, że w budżecie nie ma pieniędzy na  istotne dla miasta sprawy 

,więc  skąd  nagle na podwyżkę dla Burmistrza. Poprosił Radnych o przemyślane 

głosowanie nad projektem uchwały pomimo, że otrzymał on pozytywną opinię Komisji 

Budżetu. Radny miał również zastrzeżenia co do projektu nr 11/2024 - brak pieniędzy 

na podwyżki dla nauczycieli, a jednocześnie proponowana podwyżka dla Burmistrza. 

Przewodniczący Mateusz Mania udzielił odpowiedzi w kwestii treści , podkreślając na 

początek, ze w projekcie 9/2024 nastąpiła zmiana ze 100% na 97%. Zgodził się z 

przedmówcą, że Burmistrz nie ma Zastępcy ani samochodu służbowego, co czyni spore 

oszczędności. Jedyny powód to podwyżka o 800 zł. To są zasługi Burmistrza z ostatnich 

lat, inwestycje i projekty, które zrealizował i wciąż realizuje i w tym kontekście 

zasługuje na podwyżkę. Dodatkowo podkreślił fakt, że w 2021r. kwoty wynagrodzenia 

Burmistrza zostały obniżone , a Burmistrz nie dostał żadnej rekompensaty. 

Zaznaczył też, że nie należy łączyć podwyżek dla nauczycieli z Burmistrzem, ponieważ 

podwyżki nauczycieli to zadania własne gminy i miasto musi znaleźć pieniądze na ten 

cel, nie dostaje pieniędzy od Rządu. Stąd jedną z kwestii jest zaciągnięcie pożyczki na 



ten cel. Na koniec Przewodniczący M.Mania zaznaczył, że czynności, infrastruktura i 

działania, które zostały dokonane przez Burmistrza zasługują na to, żeby Go docenić 

kwotą 800 zł. Poza tym włodarze miast sąsiednich mają wyższe wynagrodzenia niż 

obecny Burmistrz przy przyjęciu stawki 97%. 

Głos w dyskusji zabrał też Skarbnik Miasta, który zachęcał  do uczestniczenia w 

posiedzeniach komisji merytorycznej, na której zawsze bardzo szczegółowo omawiane 

są projekty uchwał, co pozwala uniknąć błędnej interpretacji pewnych rzeczy, tak jak to 

miało właśnie miejsce. Wyjaśnił, że mówiąc o projekcie uchwały nr 11/2024 nie mamy 

do czynienia z zaciągnięciem w istocie nowego zobowiązania. Chodzi tu o odroczenie o 

pół roku terminu płatności składki GZM-u. 

W kwestii wynagrodzenia Burmistrza to nie 100% tylko 97% i należy się trzymać tych 

faktów. W kwestii Jego zasług wypowiedzieli się juz wyborcy. 

Na koniec podkreślił, że Gmina realizuje na bieżąco wszelkie zobowiązania , w 

szczególności w kwestii  wynagrodzeń zarówno pracowników Urzędu Miasta jak i 

pracowników placówek oświatowych. 

  Kwestie zobowiązania w uchwale nr 11/2024 nie dotyczą w żaden sposób 

wynagrodzenia Burmistrza. 

 

Następnie głos zabrał Radny S.Syjut, który wyraził uznanie dla zasług obecnego 

Burmistrza. 

Wobec braku dalszych pytań przystąpiono do kolejnego punktu posiedzenia. 

 

 

8. Podjęcie uchwał w spawie: 

Przewodniczący M.Mania poinformował Radnych, że zmieniła się podstawa prawna 

ustawy o samorządzie gminnym przeez dodanie "z późniejszymi zmianami", czego nie 

było w przedłożonych wcześniej projektach. 

 

8.1. Projekt uchwały nr 9/2024 w sprawie:ustalenia 

wynagrodzenia Burmistrza Miasta Wojkowice. 

 

głosowanie Projekt uchwały nr 9/2024 w sprawie:ustalenia 
wynagrodzenia Burmistrza Miasta Wojkowice. 



jednostka Rada Miasta Wojkowice 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 03 czerwca 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 13 86.67 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 1 6.67 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

1 6.67 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 BEBEŃCA Agata ZA 

2 CHMIELEWSKA Mariola ZA 

3 GŁOGOWIEC Jakub PRZECIW 

4 KRYSTECKI Piotr ZA 

5 MANIA Mateusz ZA 

6 MUSIAŁ Lidia ZA 

7 NIEDBAŁA Grażyna ZA 

8 NOWAK Barbara ZA 

9 OSTRĘGA Dariusz ZA 

10 PAWEŁCZYK Przemysław ZA 

11 ROGALSKA Barbara ZA 

12 SYJUT Stanisław ZA 

13 WADOWSKA Katarzyna ZA 



14 WOLNY Paweł WSTRZYMAŁ SIĘ 

15 ZAWADA Zdzisława ZA 

8.2. Projekt uchwały nr 10/2024 w sprawie:zmian w budżecie 

Miasta Wojkowice na rok 2024. 

 

głosowanie Projekt uchwały nr 10/2024 w sprawie:zmian w budżecie 
Miasta Wojkowice na rok 2024. 

jednostka Rada Miasta Wojkowice 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 03 czerwca 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 14 93.33 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

1 6.67 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 BEBEŃCA Agata ZA 

2 CHMIELEWSKA Mariola ZA 

3 GŁOGOWIEC Jakub WSTRZYMAŁ SIĘ 

4 KRYSTECKI Piotr ZA 

5 MANIA Mateusz ZA 

6 MUSIAŁ Lidia ZA 



7 NIEDBAŁA Grażyna ZA 

8 NOWAK Barbara ZA 

9 OSTRĘGA Dariusz ZA 

10 PAWEŁCZYK Przemysław ZA 

11 ROGALSKA Barbara ZA 

12 SYJUT Stanisław ZA 

13 WADOWSKA Katarzyna ZA 

14 WOLNY Paweł ZA 

15 ZAWADA Zdzisława ZA 

8.3. Projekt uchwały nr 11/2024 w sprawie: : zaciągnięcia w 2024 

r. długoterminowego zobowiązania finansowego zaliczanego do 

tytułu dłużnego wywołującego skutki ekonomiczne podobne do 

skutków ekonomicznych z tytułu zaciągnięcia pożyczki. 

 

głosowanie Projekt uchwały nr 11/2024 w sprawie: : zaciągnięcia w 2024 
r. długoterminowego zobowiązania finansowego zaliczanego 
do tytułu dłużnego wywołującego skutki ekonomiczne 
podobne do skutków ekonomicznych z tytułu zaciągnięcia 
pożyczki. 

jednostka Rada Miasta Wojkowice 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 03 czerwca 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 



PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 BEBEŃCA Agata ZA 

2 CHMIELEWSKA Mariola ZA 

3 GŁOGOWIEC Jakub ZA 

4 KRYSTECKI Piotr ZA 

5 MANIA Mateusz ZA 

6 MUSIAŁ Lidia ZA 

7 NIEDBAŁA Grażyna ZA 

8 NOWAK Barbara ZA 

9 OSTRĘGA Dariusz ZA 

10 PAWEŁCZYK Przemysław ZA 

11 ROGALSKA Barbara ZA 

12 SYJUT Stanisław ZA 

13 WADOWSKA Katarzyna ZA 

14 WOLNY Paweł ZA 

15 ZAWADA Zdzisława ZA 

8.4. Projekt uchwały nr 12/2024 w sprawie: zamiaru połączenia 

samorządowych instytucji kultury: Miejskiego Ośrodka Kultury w 

Wojkowicach i Miejskiej Biblioteki Publicznej w Wojkowicach. 

 

głosowanie Projekt uchwały nr 12/2024 w sprawie: zamiaru połączenia 
samorządowych instytucji kultury: Miejskiego Ośrodka Kultury 



w Wojkowicach i Miejskiej Biblioteki Publicznej w 
Wojkowicach. 

jednostka Rada Miasta Wojkowice 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: odrzucono 

 

data 03 czerwca 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 0 0 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 10 66.67 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

5 33.33 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 BEBEŃCA Agata PRZECIW 

2 CHMIELEWSKA Mariola WSTRZYMAŁA SIĘ 

3 GŁOGOWIEC Jakub PRZECIW 

4 KRYSTECKI Piotr PRZECIW 

5 MANIA Mateusz PRZECIW 

6 MUSIAŁ Lidia PRZECIW 

7 NIEDBAŁA Grażyna WSTRZYMAŁA SIĘ 

8 NOWAK Barbara PRZECIW 

9 OSTRĘGA Dariusz WSTRZYMAŁ SIĘ 

10 PAWEŁCZYK Przemysław PRZECIW 

11 ROGALSKA Barbara PRZECIW 



12 SYJUT Stanisław WSTRZYMAŁ SIĘ 

13 WADOWSKA Katarzyna PRZECIW 

14 WOLNY Paweł PRZECIW 

15 ZAWADA Zdzisława WSTRZYMAŁA SIĘ 

8.5. Projekt uchwały nr 13/2024 w sprawie:określenia „Programu 

opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wojkowice” 

 

głosowanie Projekt uchwały nr 13/2024 w sprawie:określenia „Programu 
opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Wojkowice” 

jednostka Rada Miasta Wojkowice 

wynik Głosowanie zakończone wynikiem: przyjęto 

 

data 03 czerwca 2024 r.   

typ głosowanie jawne imienne większość zwykła większość 

Podsumowanie 

status ilość procent status ilość procent 

ZA 15 100 % pula głosów 15 - 

PRZECIW 0 0 % oddanych głosów 15 100 % 

WSTRZYMAŁO 
SIĘ 

0 0 % nieoddanych 
głosów 

0 0 % 

Wyniki imienne 

lp nazwisko imię głos 

1 BEBEŃCA Agata ZA 

2 CHMIELEWSKA Mariola ZA 



3 GŁOGOWIEC Jakub ZA 

4 KRYSTECKI Piotr ZA 

5 MANIA Mateusz ZA 

6 MUSIAŁ Lidia ZA 

7 NIEDBAŁA Grażyna ZA 

8 NOWAK Barbara ZA 

9 OSTRĘGA Dariusz ZA 

10 PAWEŁCZYK Przemysław ZA 

11 ROGALSKA Barbara ZA 

12 SYJUT Stanisław ZA 

13 WADOWSKA Katarzyna ZA 

14 WOLNY Paweł ZA 

15 ZAWADA Zdzisława ZA 

 

9. Przedstawienie sprawozdania z realizacji „ Programu 

współpracy Gminy Wojkowice z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami wymienionymi w art.3 ust.3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2023” 

Głos zabrała Radna L.Musiał, która poinformowała, że w dniu 3 czerwca na Komisji 

Edukacji, Spraw Społecznych, Bezpieczeństwa, Sportu i Kultury szczegółowo została 

omówiona realizacja "Programu współpracy Gminy Wojkowice z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami  wymienionymi w art. 3 ust.3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2023". W tym puncie posiedzenia Radna 

odczytała sprawozdanie, dokładnie zapoznając wszystkich z działaniami podjętymi w 

celu realizacji założeń Programu . 

 

 



 

10. Interpelcje, zapytania, wnioski radnych. 

Przewodniczący przypomniał , że pierwsze wystąpienie trwa 3 minuty, drugie 

wystąpienie - 1 minutę. Zachęcał do pytań i odpowiedzi na piśmie. 

Głos zabrali: 

 Radny P.Pawełczyk, który podziękował za oflagowanie ulic, a następnie zadał dwa 

pytania: 

1. czy można podjąć rozmowy i współpracę z Powiatem, aby przywrócić przystanek 

autobusowy na Kamycach ?(Wygoda) 

2. co z budową kanalizacji na Kamycach oraz ul. Starej? 

Odpowiedzi udzieliła Naczelnik I.Nowak: 

ad.1. 

proszę zgłosić wniosek na piśmie i złożyć w Urzędzie ,w stosownym Wydziale. Wspólnie 

z powiatem i przewoźnikiem odbędzie sie wizja i sprawdzone zostaną warunki 

techniczne i możliwości postawienia wiaty przystankowej 

ad.2 

pytanie należy skierować na piśmie do  Spółki Wojkowickie Wody. 

 

Radny S.Syjut 

podziękował za wyposażenie kaplicy cmentarnej w fotele, wieszak oraz szafkę , a także 

oznakowanie ulic w mieście , m.in. ul. Maszyńsko oraz Plaka 

L.Musiał 

poprosiła o uporządkowanie cmentarza komunalnego (m.in.wykoszenie alejek 

głównych, opróżnienie przepełnionych kontenerów, posprzątanie gałęzi) oraz zwróciła 

się z prośbą o wyznaczenie przejścia dla pieszych  przy wyjściu z ul. Fabrycznej w 

kierunku alejek spacerowych. O odpowiedź poprosiła na piśmie. 

 

Jako ostatni głos zabrał Radny P.Krystecki. Radny poprosił  Przedstawiciela Powiatu 

Będzińskiego o zwrócenie szczególnej uwagi na kwestię asfaltowania drogi głównej ( 

Sobieskiego) , w okolicach byłego mostu Alfred, gdyż ze względu na zły stan mostu 

nowy asfalt ma być tylko do wysokości Parku Handlowego. Odpowiadając na pytanie 

Radny Powiatu Janusz Nowak poprosił, aby wszelkie monity kierować na adres 

mailowy powiatu i zapewnił ,że się z nimi zapozna. 

 



 

 

11. Sprawy bieżące Rady. 

Przewodniczący M.Mania poinformował, że następna sesja została zaplanowana na 

dzień 17 czerwca 2024r.  na godz. 15:00. 

Zaznaczył, że do Biura Rady został złożony Raport o stanie gminy w 2023r. Przypomniał 

radnym o obowiązku złożenia oświadczeń majątkowych oraz planów pracy komisji w 

nowej kadencji. 

Na koniec zwrócił sie do radnych z prośbą o ustalenie dyżurów radnych, które zostały 

zaplanowane w każdy poniedziałek ( za wyjątkiem poniedziałków , w których odbywa 

się sesja), w godzinach 16:00-17:00, począwszy od 10 czerwca 2024r. 

 

12. Zakończenie sesji. 

 

 

                         Sporządziła:                                                                   Zatwierdził: 

                   Główny Specjalista                                                Przewodniczący Rady Miasta 

                       /-/ Izabela Sitko                                                           /-/ Mateusz Mania  


